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Onderwerp vraag:  Lamentabele staat wegdek en voetpaden Augustijnenstraat, 

visie nieuw stadsbestuur desbetreffend en concrete 

toekomstplannen; 

Toelichtende nota 
  

Bewoners van de Augustijnenstraat klagen ook nu nog steeds steen en been over de zeer 

slechte toestand van het wegdek in hun straat, de schots en scheef gereden voetpaden, de 

oneffenheden en putten her en der, om nog maar te zwijgen over de hoge verkeersdruk die de 

straat teistert sedert de invoering van het Vestenplan en de ermee gepaard gaande onveilige 

situatie voor de vele voetgangers en fietsers.   

 

In en nabij de straat zijn er 3 scholen gevestigd, wat tijdens de week natuurlijk voor heel veel 

extra druk zorgt. 

 

Het deel van aan de Vesten tot aan de Meysbrug is dringend aan heraanleg toe (na eerdere 

heraanleg, 2 legislaturen terug, van het deel Meysbrug richting Sint-Pietersberg). 

 

Auto’s rijden vaak op het voetpad om de verkeersdrempels te omzeilen, fietsers richting 

Zandpoortvest wagen haast hun leven als ze inrijdend verkeer dienen te kruisen, 

schoolgaande jeugd loopt op de straat tussen de auto’s door…: het is volgens velen haast 

wachten op een accident, alvorens het stadsbestuur dan toch zou optreden.  

 

Ik vernam graag wat op korte – en middellange termijn de concrete toekomstplannen zijn 

van dit nieuwe stadsbestuur desbetreffend, welke acties men plant en hoe zal opgetreden 

worden tegen de zeer gevaarlijke toestanden die zijn ontstaan (en er dagdagelijks nog 

bijkomen). 
 

 
 

 
         Marc HENDRICKX (N-VA) 


